
 
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte SPF-Kvarnen fredag 8 april 2022. 

Lokal: Livbojen  

Närvarande: Inger Edling, Jan Henriksson, Jan Gunnarsson, Pia Flodin, Anders Kinch, 

Håkan Söderberg och Yvonne Werneman. 

Gäst: Rita Eweson, kontaktperson från distriktet. 

Innan mötet öppnades presenterade sig Rita Eweson och berättade vad hon har för 

uppdrag i distriktsstyrelsen. Rita tyckte att kommunikationen mellan förening och 

distrikt skulle kunna förbättras. 

§186. Mötets öppnande. 

Ordförande Inger hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Ett särskilt 

välkomnande till Rita. 

§187. Godkännande av dagordning.  

Dagordningen godkändes. 

§188. Föregående protokoll. 

Jan Henriksson påpekade att ett datum i föregående protokoll §176 var fel, vilket 

sekreteraren åtgärdat, samt att formuleringen i §184 angående PRO:s upphörande i 

Gullbrandstorp. Det är inte säkert att PRO skall upphöra och sekreteraren har ändrat i 

protokollet. 

§189. Ekonomi. 

Jan H. vår kassör, presenterade resultat-och balansräkning till och med 31 mars. 

§190. Medlem. 

Idag är vi 523 medlemmar. Några medlemmar har ej betalt sin medlemsavgift. Håkan, 

vår medlemsansvarige, skall påminna dessa via mail. 

Rita gav goda råd angående medlemshanteringen. 

§191. Hemsidan. 

Inget nytt. Däremot ville Anders gärna ha bilder inskickade från olika aktiviteter för 

publicering på hemsidan. 

§192. Månadsmötet. 

Nästa månadsmöte blir den 11 april klockan 14.00 i församlingshemmet i Harplinge. 

Nicola Johansson underhåller. 

 

 



 
 

 

§193. Ordförandedag. 

Inger deltog i ordförandedagen som anordnades på Katrinebergs Folkhögskola och 

kommer att informera om detta på månadsmötet måndag 11 april. 

§194. Distriktsmötet. 

På distriktsmötet den 25 mars på Katrinebergs Folkhögskola deltog några från 

styrelsen, dock inte alla. Inger rapporterade från mötet inför styrelsen. 

§195. Årsmöte Annies Gård. 

Inger deltog på årsmötet och delgav styrelsen. 

§196. Rapport från ordförandens aktivitetsbesök. 

Inger fortsätter att besöka olika aktivitetsgrupper. Det uppskattas av aktivatörerna och 

Inger tycker det är trevlig att se hur de olika grupperna jobbar och att få presentera sig 

då inte alla vet att vi bytt ordförande. 

§197. Äldrebostäder. Enkät. 

Vi diskuterade frågan om eventuellt byggande av äldrebostäder som Haverdals 

Samhällsförening driver. Anders har gjort en snygg och redig enkät utifrån de frågor 

som Samhällsföreningen tagit fram. Inger kontaktar Samhällsföreningens ordförande 

Gunilla Lilie Baur om förslaget till enkät, varefter vi skickar ut den till våra medlemmar 

boende i Haverdal via e-mail. 

§198. Folkhälsoveckan. 

16–20 maj kommer en folkhälsovecka att genomföras. Detta sker via olika 

föreläsningar som sker digitalt. Vi diskuterade om vi även skulle ordna någon fysisk 

aktivitet i föreningen.  

§199. Folkhälsoansvariga. 

För tillfället ingen/inga folkhälsoansvariga. 

§200. Inbjudan aktivatörer. 

Vi skall inbjuda våra aktivatörer till nästa styrelsemöte den 29 april. Yvonne författar 

och skickar ut en inbjudan. 

§201. Bilutflykt. 

Vår trafikansvarige, Sven Olsson, vill gärna anordna en bilutflykt, förslagsvis i augusti. 

§202. Postrånevandringen. 

Fortfarande oklart om Postrånevandringen blir av. Vidare information kommer på 

hemsidan. 

 



 
 

 

§203.Nyhetsbrev. 

Inger föreslog att vi skulle ge ut ett informationsbrev. 

§204. Övriga frågor. 

Jan H. undrade om gympan skickat in bokningar för Haverdalshallen, som borde vara 

inskickade före 1 april. Inger skall kolla. 

§205. Nästa styrelsemöte. 

Nästa styrelsemöte blir den 29 april klockan 9.00. Denna gång med aktivatörer. 

 

 

 

 

……………………………………………………….              ………………………………………………. 

  Inger Edling ordförande                                      Yvonne Werneman sekreterare  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


